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De afgelopen dagen zijn inwoners van Leidsche Rijn en Vleuten-De Meern meerdere malen 

opgeschrikt door grof geweld in hun buurt. Zo is er geschoten bij restaurant ’Zuiver’ aan de 

Krommewetering, is ‘Domino’s pizza’ in De Meern overvallen, het personeel van ‘Kwalitaria 

Parkwijk’ overvallen en onder schot genomen, hebben bewoners van De Meern tot twee keer toe 

te maken gekregen met een plofkraak en bij restaurant ‘Zuiver’ is met een explosief een raam 

opgeblazen. Ook komen er signalen binnen van medewerkers van ‘De Schalm’ over 

fietsendiefstallen en twittert de politie regelmatig over vernielingen door hangjongeren. Het lijkt 

alsof Leidsche Rijn en Vleuten-De Meern door een misdaadgolf wordt getroffen. 

 

Bij de verschillende incidenten maken criminelen steeds vaker gebruik van explosieven en 

vuurwapens. De Utrechtse VVD maakt zich grote zorgen over deze trend en gevolgen voor de 

bewoners van onze gemeente. 

 

De Utrechtse VVD leeft mee met alle mensen die hierdoor geraakt zijn. Niets is zo belangrijk als 

veilig je boodschappen kunnen doen, naar school kunnen gaan, je winkel kunnen runnen of je 

werk kunnen doen. Zonder veiligheid is het niet mogelijk om echt van het leven te genieten. Voor 

de VVD is het dan ook belangrijk dat iedereen zich veilig voelt en veilig is.  

 

Daarom heeft de Utrechtse VVD de volgende vragen aan de locoburgemeester: 

1. Wat is zijn reactie op de verschillende incidenten? 

 

2. Klopt onze waarneming? Is er sprake van een trend? Welke maatregelen neemt de 

gemeente om deze misdaadgolf de kop in te drukken? 

 

3. Is er concreet uitzicht wie de vermeende daders zijn en of ze zullen worden gepakt? Zo ja, 

klopt het beeld dat dit vaak minderjarigen zijn met wapens? Wat gaat de locoburgemeester daar 

aan doen?  

 

4. Is de locoburgemeester bereid om het toezicht door politie en handhaver in Vleuten-De 

Meern en Leidsche Rijn de komende maanden te verhogen? Zo nee, waarom niet? 

 

De pinautomaat bij De Schalm is in korte tijd tweemaal getroffen door een plofkraak. 

5. Welke maatregelen zijn na de eerste plofkraak getroffen om herhaling te voorkomen? Wat 

kan de gemeente doen om plofkraken te voorkomen? 

 

6. Welke andere maatregelen heeft de locoburgemeester in gedachten om de vermeende 

misdaadgolf te bestrijden? Bijvoorbeeld tijdelijk cameratoezicht bij de Schalm en winkelcentrum 

Parkwijk, in gesprek met de ouders van minderjarigen (brusjesaanpak), verkorten van aanrijtijden 

van handhavers. 

 


